

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada

(le français suit)

JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS

November 24, 2016

For immediate release

OTTAWA – The Supreme Court of Canada has today deposited with the Registrar judgments in the following applications for leave to appeal.

Summaries of these cases are available at <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/en/item/5371/index.do>.

JUGEMENTS SUR DEMANDES D'AUTORISATION

Le 24 novembre 2016

Pour diffusion immédiate

OTTAWA – La Cour suprême du Canada a déposé aujourd'hui auprès du registraire les jugements dans les demandes d'autorisation d'appel qui suivent.

Les sommaires des causes peuvent être consultés à l'adresse suivante : <http://scc-csc.lexum.com/scc-csc/news/fr/item/5371/index.do>.

DISMISSED / REJETÉES

Dave Lamouche v. Lester Calaheson et al. (Alta.) (Civil) (By Leave) ([37111](#))

(The motion of the respondent Lester Calaheson to strike certain paragraphs of the applicant's reply factum is dismissed. The application for leave to appeal is dismissed with costs. /

La requête présentée par l'intimé Lester Calaheson en vue d'obtenir la radiation de certains paragraphes du mémoire en réplique du demandeur est rejetée. La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens.)

9162-4676 Québec inc. c. Agence du revenu du Québec et autres (Qc) (Civile) (Autorisation) ([37172](#))

(La demande d'autorisation d'appel est rejetée avec dépens. / The application for leave to appeal is dismissed with costs.)

Supreme Court of Canada / Cour suprême du Canada :

comments-commentaires@scc-csc.ca

(613) 995-4330

